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1.GODKÄNNANDE AV FÖREGÅENDE PROTOKOLL 
Vi godkänner det och konstaterar att adressförteckningen över hantverkare är klar 
 
2. PARKERINGSANLÄGGNINGEN, SKRIVELSE TILL TYRESÖ KOMMUN 
Per har varit i kontakt med kommunen. För att vi ska få bygglov behöver vi en 
nybyggnadskarta. Per skickar in en ansökan om en sådan. När vi har fått den så ansöker vi om 
bygglov. 
 
3.STÄDDAG OCH FIXARDAG 26/9 
a/ Att bo på Brittsommargränd 
Anna-Stina och Elenore har gått igenom hela texten ”Att bo på Brittsommargränd”. Vi gör 
tillsammans några revideringar. Den delas ut innan städdagen tillsammans med en dagordning 
som Eva gör.  
b/ Trädgårdsavfall 
Frågan diskuteras på städdagen för beslut om hur vi framöver ska hantera samfällighetens 
trädgårdsavfall. 
c/ Parkeringen 
Vi informerar på städdagen om bygglov och färdigställande 
d/ Rabatt utanför hus nr. 17 
Diskussion på städdagen 
e/ Julgransfot till vintern 
Diskussion på städdagen 
f/ Gården 
Styrelsen vill ha in förslag så att vi kan budgetera för nästa period. En idégrupp skulle på 
städdagen kunna skriva ner förslag för att vi ska kunna budgetera. 
g/ Pingisbord 
Diskussion på städdagen. Om vi inte själva lagar bordet och ingen vill ha bordet så ska det 
slängas 
h/ Cykelförråd 
Alla cyklar ska märkas. Diskussion om förrådet är för långtidsförvaring eller inte 
i/ Fixardag 
Styrelsen träffas på lördag för att planera och göra inköp av material. Visst material köps in på 
lördag. Några personer bör under städdagen ägna sig åt att planera och beräkna behovet av 
material för framtiden, plåt, trä och beslag osv. 
j/ Korvlunch 
Anna-Stina köper korv 
 
 



 
4. ELAVLÄSNING 
Anna-Stina har gjort en sammanställning som finns i pärmen. Vi beslutar att avläsning bör ske 
en gång i månaden och föras in i sammanställningen. 
 
5. AVTAL. SNÖRÖJNING HANDLAS UPP MED SANDNING OCH SOPNING 
Var är avtalet? Vi ber att få ett nytt av kommunen. 
 
6. AVSTÄMNING EKONOMI 
Arne har ej fakturerat. Per pratar med Cina om partytält. Per och Anna-Stina pratar med Per 
W angående inköp av belysningsarmatur. 
 
7.GENOMGÅNG AV PÄRMAR 
Elenore och Anna-Stina har gått igenom pärmar och gjort förslag till rubriker. Vi behöver 
köpa in pärmar och register för fortsatt arbete.  
 
8.ÖVRIGT 
* Adressförteckning till Lantmäteriet och Postgirot måste skickas in 
* Eva har hittat en gårdssopare. Fortsatt diskussion på nästa möte. 
 
9. NÄSTA MÖTE 
Hos Elenore den 19 oktober kl. 19.00 
 
 
Vid protokollet 
 
 
Karin Winblad 
 
 
 
 


